
 

  След грехопадението на Луцифер 

(предводителят на ангелите) сред 
интелигентните същества в небето започва една 
велика борба за правилното познаване на Твореца 
– Бог и Неговият истински характер. Луцифер (по-
късно наречен Сатана) успява с хитрости и измами 
да заблуди почти половината от ангелите в небето 
и да ги увлече след себе си в бунт против Бога. Бунт 
против Божия закон, ред, характер и управлението 
на Универса. В умовете дори на верните на Бог 
ангели остават някакви неясноти, колебания и 
съмнения относно какъв наистина е характерът на 
техния Създател. Всичко това внася една 
дисхармония и хвърля  тъмна сянка в святата 
атмосфера на небето. По-късно този проблем, 
отново чрез измамите на Сатана, се пренася и на 
новосътворената Земя и човечеството в лицето на 
първата човешка двойка (Адам и Ева) и всички 
следващи поколения. Сатана успява да измами Ева 
да яде от плода на забраненото дърво, замислено 
като изпит  за вярност, вяра и доверие в Бога. 
Грехът не се състои в изяждането на някакъв плод, 
а в проявеното недоверие (без причина) в любовта 
на техния небесен Баща и Творец. Освен това те са 
били предварително предупредени за опасността 
от сатанинските изкушения и измами. Въпреки 
предупрежденията Ева и Адам съгрешават, с което 
се отделят от Бога и от безсмъртни, стават 
временни и смъртни, като предават вече това 
грешно „Адамово естество“ на всички следващи 
поколения. В умовете на Адам и Ева бива 
„инжектирана“ „отрова“  - съмнение: „Истина ли 
каза Бог?…“ (Битие 3:1)  относно добрите 
намерения, отношение и характер на техния 
небесен Баща. Тази „отрова“ моментално нанася 
ужасни поражения в тяхното мислене и 
отношение към Бога – недоверие и изкривено 
мислене, страх, изопачено и неправилно 
разбиране на Неговия характер. Инжектирана е и 
една смъртоносна сатанинска правосъдна система 
според която всеки грях се наказва със смърт и 
„..без проливането на кръв няма прощение“- (Евреи 

9:22).  Тази „отрова“ до ден днешен се е пропила в 
съзнанието на цялото човечество – на вярващи и 
невярващи, на езичници и християни. Тази 
система изисква непременно наказания, 
възмездия, въздаяния, отплата, кръв и смърт на 
всеки грях и всеки грешник. В нея няма място за 
милост и прощение а само за кръв. Най-ужасното и 
коварното е, че всичко това (тази система 
измислена от Сатана) се прехвърля и приписва на 
Бог и това кара хората да се страхуват от Него, да 
Го намразват и отхвърлят, да стават атеисти и 
бунтовници, езичници принасящи кръвни жертви, 
за да Го омилостивят и да  могат да повярват, че им 
е простено и че Божият гняв е задоволен. Най-
тъжното от всичко е, че именно християните, 
които би трябвало да познават истинския 
милостив, ненасилствен, любящ и прощателен 
характер на своя Бог с голямо желание и 
ентусиазъм проповядват тази сатанинска измама. 
Система основана на страх, наказания,  жертви и 
отнемане на живот. Те не могат да направят 
разлика между двата характера (на Бог и на 
Сатана), и на двете коренно различни и 
противоположни правосъдни системи 
представени в Свещените Писания – Библията. 
Едната сатанинската: Че Бог наказва всеки грях и 
грешник със смърт и втората Божествената: на 
милост и прощение за всеки който се е осъзнал, 
повярвал е, смирил се е и се е покаял за греховете 
си. Бог не иска и никога не е искал кръв, убийства 
и жертви нито на животни, нито на хора, нито на 
Своя Единороден Син – Исус Христос.  

„Жертва на Бога са дух съкрушен; сърце съкрушено 
и разкаяно…“ (Псалм 51:17).  

Бог не е убиец и не убива. Той не нарушава Своя 
собствен закон и заповедта  „Не убивай!“(Изход 
20:13) „…защото Бог е Любов!“(1Йоан 4:8) Любовта 
не убива, любовта е милостива, прощава и само 
дава, а не отнема живот. 

„Любовта дълго търпи и е милостива…. И тъй 
остават тези трите; вяра, надежда и любов; но 

най-голямата от тях е любовта.“ (1Коринтяни 
13-та глава)  

„Милостта тържествува над съда“ (Яков 2:13)  

Бог привлича към Себе Си своите съгрешили и 
отделили се от Него деца не със заплахи, а с 
безпределната Си милост, прощателност и любов. 
Бог е изпратил Своя Възлюбен, Единороден Син – 
Исус Христос на земята, именно за да изяви чрез 
Него Своя истински, любящ, милостив, 
ненасилствен и прощателен характер (оклеветен 
и изопачен от Сатана), а не за да бъде убит, 
жертван за умилостивение и укротяване гнева на 
Отец. Ние сме тези (измамените и с изопачено 
мислене грешници) които искаме, наказания, 
смърт и умилостивение, за да можем да повярваме, 
че Бог може да ни прости. Бог прощава и без 
жертви, но ние не можем да проумеем (с 
помрачените си умове) този факт и да повярваме, 
че това изобщо е възможно и че е библейската 
истина. Бог като наш небесен Родител ни обича 
безкрайно и се опитва по всякакъв начин да ни 
спаси от греха и от самите нас (от изопаченото ни 
от греха мислене и отношение към Него). За Бог е 
напълно достатъчно Неговите деца да повярват и 
да се покаят и те ще бъдат приети и ще им се 
прости. Той не иска кръв и жертви, а само вяра, 
пълно доверие и истинско познаване на Неговия 
прекрасен характер. –  

„А това е вечен живот, да познаят Тебе Единия и 
Истинен Бог и Исус Христос, Когото Си изпратил.“ 
(Йоан 17:3)   

Със Своя живот Исус е изявил истинския Божи 
характер. Измамно е разбирането, че Отец е строг 
и наказващ, а Исус е милостив и прощателен. Исус 
ясно заявява:  

Аз и Отец сме едно. (Йоан 10:30) 

Който е видял Мене видял е Отца. (Йоан 14:9).  

Христос никога не е убил никого, точно както и 
Отец:  
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Защото Сам Отец ви люби…“ (Йоан 16:27)  

Бог е вечна и непроменима любов:  

Защото Аз Господ не се изменям…(Малахия 3:6) 

 „Исус Христос е същият вчера, днес и довека“ 
(Евреи 13:8). 

Крайно време е християните и всички хора да 
проумеят тези истини, да преосмислят 
разбиранията си и вярата си. Да се коригират, за да 
не погинат в собствените си и сатанински заблуди 
и измами. Да изучават лично своите Библии и да 
молят Бог да им разясни всичко това, което към 
този момент не са го разбирали. Да уповават само 
на Бог, а не на човешки учители и авторитети с 
техните често пъти измамни догми наричани от 
тях „истини“. Как може човек да бъде възстановен 
„по Божий образ и подобие“, ако вярва, че Бог е 
убиец и убива непослушните си деца. Кой 
нормален човешки родител върши това? Колко по-
малко това може да произлиза от Святия и 
милостив Бог? Човек се променя според това което 
гледа и следва; според този на когото подражава. В 
небето няма да има убийци и насилници. Сатана и 
грехът – с неговите естествени последици са които 
убиват, а не Бог. „Заплатата на греха, е смърт“ 
(Римляни 6:23), а не за греха. Разликата е огромна. 
Моля се всеки най-после да проумее, че Бог е с 
прекрасен характер и е само Любов. И всеки 
вярващ в тази истина да се преобрази по същия 
този образ и характер на любов към Бога и към 
ближния (Матей 22:35-40), за да се спаси от 
измамите, греха и смъртта и да се завърне в 
Божието царство, у дома при Отец и Сина, при 
святите  ангели и другите небесни жители на 
Универса.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

За повече информация под формата на 
статии, презентации и безплатни 

електронни книги посетете: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Това което ще откриете в този уебсайт е 
резултат от 16 годишно търсене в опит да 
научим за Бог и това кой наистина е Той. 
Всяка книга отразява едно внимателно и 

задълбочено библейско изследване по 
съответните теми. Надяваме се че за вас 

това ще бъде такова благословение, както 
беше и за нас. Има толкова много свобода и 

радост в сигурното познание, че нашият 
Бог е наистина един Бог на любовта, и че 

сме обичани от Него с една дълбока любов. 
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